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Het is bijna 10 jaar geleden dat WHC een presenta-
tiegids uitbracht.  We zijn dan ook heel blij het nieuwe 
WHC Magazine aan jullie te presenteren. 
Het is een andere opzet dan de presentatiegids die je 
gewend was. Een nieuwe frisse lay-out, gesprekken met 
de mensen binnen onze vereniging en aandacht voor 
onze sponsoren. 

In het eerste gesprek met voorzitter Henri van Beek 
kwam de presentatiegids als één van de eerste onder-
werpen naar voren, nadat ik had aangegeven dat ik 
graag wilde toetreden tot het huidige bestuur met de 
portefeuille PR en Vrijwilligersbeleid.

Aanvankelijk was ik niet helemaal zeker of het maken 
van een presentatiegids de hoogste prioriteit binnen de 
vereniging was, maar besloot dat het een leuk doel was 
om naar toe te werken. Ik kon niet bedenken dat het 
eerder zou gebeuren dan ik in gedachten had.

Het is begin augustus wanneer Janny Amptmeijer, voor-
zitter van de Businessclub, contact met mij opneemt over 
het idee voor het maken een magazine. 
Na een productieve brainstormsessie kwamen we tot de 
conclusie dat we de verbinding van onze leden en spon-
soren willen bevorderen door hen beiden een promi-
nente rol te geven in het WHC Magazine. Met verhalen 
over de mensen binnen onze club én aandacht voor de 
belangrijke rol van sponsoren voor onze club.

Ik wil de redactie hartelijk bedanken voor al hun inspan-
ningen die hebben geleid tot dit fantastische resultaat. 
Ik wens je veel leesplezier.

corstiaan van de worp
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INTERVIEW

Afgelopen jaar opende W. van ‘t Ende Transport een 

prachtige nieuwe locatie op het industrieterrein van 

H2O. Reden voor de WHC Businessclub om een bezoek 

te brengen aan deze trouwe sponsor.
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‘ Klaar voor 
de toekomst 
op nieuwe 
locatie’

W. van ’t Ende Transport is een familiebedrijf dat in 
1975 is opgericht door Wim van ’t Ende senior. Hij 
startte met één vrachtwagen. Ondanks de tegenslag 
van een uitgebrande truck geladen met stro volgde al 
voor het eind van de jaren ’70 een tweede combinatie. 

Broer Gerard sluit zich in de loop der jaren aan en zo 
breidt het bedrijf uit. In die jaren richtte van ’t Ende 
Transport zich voornamelijk op de papierindustrie en 
het transporteren van goederen voor het toenmalige 
Van Gend & Loos. In de weekenden werd er gereden 
voor diverse duivenverenigingen in de omgeving. Na 
35 jaar trouwe dienst is het rijden voor duivenvereni-
gingen in 2014 gereduceerd tot een minimum.
Huidig directeur André van ’t Ende is binnen het 
bedrijf opgegroeid. In 2011 nam hij Fijn Transport 
over waardoor de weg naar de pluimveemarkt werd 
geopend. Na de overname van Fijn en Clazing is het 
bedrijf gegroeid tot een indrukwekkende vloot van 23 
combinaties!

Met de komst van Wim van ’t Ende junior bereidt het 
bedrijf zich voor op de toekomst. Wim is geen onbe-

kende binnen WHC, jarenlang speelde hij in het eerste 
elftal.
In mei 2022 werd opnieuw een mijlpaal bereikt. De 
nieuwe moderne locatie aan de Duurzaamheidsstraat 
in Hattemerbroek werd geopend.

Het is fijn om als vereniging samen te werken met een 
loyale sponsor als W. van ’t Ende Transport. WHC is 
trots op deze sponsor en wenst ze fantastische jaren 
toe op hun nieuwe locatie. •

‘ Bouwen als 
familie aan 
ons bedrijf’
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Willem ontving in 2015 
een erepenning van de 
burgemeester. De gemeen-
te reikt de erepenning uit 

aan personen en organisaties die zich gedurende 
lange tijd op bijzondere wijze hebben ingezet voor de 
plaatselijke gemeenschap. Willem zet zich al 57 jaar 
in voor de club WHC. Een man van alles. 
Willem: ‘’Ik doe waar ik zin in heb. Het liefst werk ik 
alleen, want dan kan ik mijn eigen gang gaan.’’ 

ZOVEEL EIKELS  
Momenteel is hij, vertelt Willem, vooral bezig met 
eikels. ‘’Ik raap alle eikels op zodat iedereen veilig 
het sportpark kan betreden. Ik denk dat ik wel 20 
kruiwagens vol met eikels heb weggebracht dit jaar.” 
Even dacht ik dat Willem het over de mensen had. 
‘’Die heb je hier ook!’’, grapt Willem. Willem heeft zelf 
nooit gevoetbald. Hier was simpelweg geen tijd voor. 
‘’Ik moest vroeger helpen met de 16 koeien van de 
buurman. Daar beurde ik wat voor, maar het was niet 

De oudste vrijwilliger van WHC zit 

rustig een kopje koffie te drinken in 

de ontvangstruimte van WHC. Dit 

doet hij samen met de andere vrijwil-

ligers, die op deze dinsdagochtend 

één voor één binnenkomen. Ik kan 

wel stellen dat sportpark Mulders-

singel het tweede huis is van Willem. 

Elke middag is hij hier vrijwilligers-

werk aan het doen. ‘’Zolang ik lopen 

kan’’, vertelt Willem trots. 

W

WHC MAGAZINE

VRIJWILLIGER AAN HET WOORD

‘ 20 KRUIWAGENS 
MET EIKELS’

WILLEM 
VAN DEN 
HOEK
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veel’’, legt Willem uit. En Willem moest in militaire dienst. 
Hij was chauffeur en kreeg training van militairen die in 
Indië hebben gevochten. Een leerzame tijd, waarin hem 
de nodige discipline werd bijgebracht.  Als hij zijn rit had 
gereden kon Willem ontspannen in café De Klink. Hier 
deed hij een paar potjes bier met zijn kameraden terwijl 
ze voetbal keken op tv. Op het zwart-witte beeld zag hij 
sterspelers als Pelé schitteren. Via het café kwam hij ook 
in aanraking met de club WHC. Van het een kwam het 
ander: hij begon wedstrijden van het 1e van WHC te be-
zoeken en werd een bekende bezoeker op het sportpark. 
De aanwezigheid van Willem viel op. De Jasse ging naar 
Willem toe om te vragen of hij een keer wilde helpen op 
de club. Willem zei ja en is daar tot op heden niet meer 
mee gestopt: ‘’De Jasse, voormalig spits van WHC 1, zorg-
de goed voor zijn ‘personeel’. Hij zorgde dat er altijd wat 
te drinken of te eten was op de club. Na het bouwen van 
de kantine bracht hij de karbonades persoonlijk rond om 
iedereen te bedanken. Daarnaast kon hij goed mensen 
werven. Er waren vroeger veel meer vrijwilligers dan nu.”

IEDER GEBOUW OP HET SPORTPARK  
Willem is metselaar en tegellegger van beroep, mooi 
meegenomen zo’n handige knaap bij verbouwingen op 
het sportpark. Geen gebouw op het sportpark waaraan 
Willem niet heeft meegeholpen bouwen. “En ik leerde ook 
nieuwe dingen, zo legde Japie mij uit hoe ik elektriciteits-
kabels moest aanleggen. Daar had je geen school voor 

nodig…  het was de beste school om het zelf te proberen 
met iemand die er verstand van heeft’’, vertelt Willem. 

LOL HEBBEN MET ELKAAR 
Willem is 83 jaar oud en is elke week te vinden op het 
sportpark om vrijwilligerswerk te doen. Het geheim van 
Willem is simpel: ‘’Ik probeer mijn benen eronder te houden. 
Dingen blijven doen zolang het nog gaat. Natuurlijk heb 
ik weleens pijntjes of doet iets zeer, maar dat hoort bij 
de leeftijd. Ik kan niet lang stilzitten en wil het ook niet!’’. 

Naast het vrijwilligerswerk houdt Willem ook van puzzelen. 
Cryptogrammen, sudoku’s of kruiswoordpuzzels doet hij 
dan ook graag in zijn vrije tijd. Tot slot stel ik de waar-
om-vraag: Waarom ben je vrijwilliger geworden? Willem 
denkt even na en geeft het volgende antwoord: “Ik vind het 
reilen en zeilen mooi binnen de club. Ook het ouwehoeren 
met elkaar. De ander voor gek zetten, lol hebben met de 
mensen die hier zijn.’’ Willem haalt veel voldoening uit het 
werk dat hij verricht op de club en hoopt er nog vele jaren 
bij te mogen schrijven! •

‘ IK PROBEER MIJN  
BENEN ERONDER  
TE HOUDEN’
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Veluwenkamp Bedrijven B.V. is een modern infra- en 
cultuurtechnisch bedrijf dat als partner optreed 
voor (hoofd)aannemers, maar ook zelfstandige opdrachten 
uitvoert voor gemeenten, provincies, waterschappen,
Staatsbosbeheer en andere natuur- en landschaporganisaties.
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Dierenartspraktijk Nanne Wolff is een eerstelijnspraktijk die 
gezelschapsdieren en postduiven behandelt. 

De postduiven worden gedurende het hele jaar door 
Nanne begeleid. 

Voor consulten, bloedanalyse, drachtbegeleiding 
met KI, echografie, röntgenologie met officiële HD en ED 
ondeonder andere en laboratoriumonderzoeken kunt u bij ons terecht.
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Henri, je bent nu alweer een tijdje de voorzitter van 
WHC. Hoe staat de club ervoor? 
In 2019 ben ik weer gevraagd om het voorzitterschap 
op te pakken. Het toenmalige bestuur moest afscheid 
nemen van een aantal bestuursleden en die zaten met 
de handen in het haar. Ze wisten niet meer hoe ze ver-
der moesten. Ze zijn toen bij mij gekomen met de vraag 
of ik het weer wou oppakken. Ik had het natuurlijk al 23 
jaar gedaan, maar ben toen wel bewust gestopt. Als 
ze dan 7 of 8 jaar later toch weer met de vraag komen 
om het op te pakken moet je daarover nadenken. Maar 
omdat het weer begon te kriebelen heb ik besloten er 
toch weer in te stappen. Ik ben wel heel erg geschrok-
ken van hoe de vereniging ervoor stond. 

Waar ben je het meeste van geschrokken?
Financieel was het dramatisch en de club stond op om-
vallen. Vrijwel alle commissies waren weggevallen. De 
saamhorigheid en vooral de gezelligheid was compleet 
verdwenen. De kantine liep niet meer, de sponsoring 
stond op een heel laag pitje en ook het niveau van de 
jeugd en het ledental liep hard achteruit.

Hoe is de club toen begonnen om al deze problemen 
op te lossen?
Het grootste probleem waren natuurlijk de 
financiën. Dit moest dus eerst aangepakt worden. 
We hebben direct een stop op alle uitgaven gezet en 

Henri van Beek keerde na 8 jaar 

weer terug op het oude nest. 

Hoog tijd om hem een aantal 

vragen te stellen over zijn 

ervaring als voorzitter in de 

afgelopen periode.
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zijn hard aan de slag gegaan met de inkom-
stenkant. Om dit te realiseren hebben we de 
eerste commissies weer in het leven geroepen, 
waaronder de businessclubcommissie, omdat 
die het belangrijkste was om geld te genereren. 
Daarnaast werd ook de kantinecommissie weer 
opgezet om de inkomsten te laten stijgen. Toen 
dat allemaal een beetje van de grond kwam, 
kwam corona om de hoek kijken. 

Hoe was dat voor een club in wederopbouw? 
Dan zakt de moed je echt in de schoenen eerlijk 
gezegd. Je bent van alles aan het organiseren 
om de club weer op te bouwen en dan kom je 
volledig tot stilstand. Alle inkomsten vielen ook 
ineens weg. We keken toen echt dag voor dag 
hoe het verder moest met de club. Gelukkig kre-
gen we in een later stadium de crisissteun van 
de gemeente en overheid, waardoor we financi-
eel gezien gered waren. Waar de club misschien 
wel de grootste tik heeft gekregen was de 
groep oudere vrijwilligers. Het aantal mensen is 
daar fors afgenomen in de coronaperiode.
 
Waren er ook positieve ontwikkelingen in de 
coronaperiode?
Het was voor ons wel een goed moment om te 
kijken waar WHC nou eigenlijk naar toe wou. 
Doordat alles tot stilstand kwam, hadden we 
wat meer tijd om de gehele organisatie op te 
bouwen. Dat hebben we dan ook optimaal 
benut en sinds die tijd zijn er twaalf nieuwe 
commissies ontstaan. Die commissies bestaan 
veelal uit een mix tussen jong en oud, dat is erg 
goed voor de vereniging merk ik. De jongere 
mensen hebben toch een hele andere kijk op 
bepaalde zaken dan de oudere garde en juist 
die mix maakt heel veel dingen mogelijk. Dat 
was voor mij wel erg wennen, want in de acht 
jaar dat ik weg ben geweest is er in de voetbal-
wereld toch wel heel veel veranderd. Juist de 
jongere garde weet hier goed op in te spelen en 
dat heeft ook geholpen bij het wederopbouwen 
van de vereniging.

Wat is het doel van de club op langere 
termijn?
We zijn eigenlijk aan de slag gegaan met twee 
speerpunten. Het aantal (jeugd)leden moest 
omhoog en tegelijkertijd moest het niveau van 

de jeugd ook naar een hoger plan. Daarnaast 
wil WHC graag met het eerste elftal op het 
niveau van de vierde divisie voetballen. Dit is 
allemaal in een rapport opgeschreven naar 
de wensen van de leden. Wij als bestuur zijn 
hier mee aan de slag gegaan en hebben dit 
rapport als leidraad gebruikt om deze doelen te 
verwezenlijken. Op het voetballen in de vierde 
divisie wordt op het moment nog niet te veel 
druk gelegd. Het is namelijk ook belangrijk om 
zoveel mogelijk Wezepers in het eerste elftal in 
te passen. Mochten we promoveren is dat mooi, 
maar als we het niet halen is het ook geen ramp.

Wat is de visie voor het eerste elftal om die 
doelstelling te bereiken?
We hebben momenteel 7 spelers van buitenaf in 
de eerste selectie zitten. Vroeger hadden we de 
regel dat we maximaal 5 jongens van buitenaf 
in de eerste selectie willen hebben. Hier willen 
we op den duur weer naar toe, maar dan zal 
eerst de jeugd op een hoger plan moeten voet-
ballen. We zijn van mening dat de jeugd en het 
eerste elftal nauw met elkaar verbonden zijn. 
Onze visie is dat als de jeugd op divisie niveau 
gaat voetballen de doorstroom naar ons eigen 
eerste elftal toeneemt. Als we dat bereiken kun-
nen we terug keren naar het plan van maximaal 
5 spelers van buitenaf. Voor nu willen we op 7 
blijven. Terugkijkend op voorgaande perioden 
hadden we te veel jongens van buitenaf erin en 
dat moeten we nu voorkomen.

Het niveau is één ding, maar ook het aantal 
leden zal moeten groeien. Hoe pakt WHC dat 
aan?
Toen ik begon waren 34 teams actief en 
vandaag de dag telt de vereniging alweer 

‘ Meer mensen 
met plezier 
naar WHC’

VAN DE VOORZITTER VAN DE VOORZITTER VAN DE VOORZITTER VAN DE VOORZITTER
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45 teams. In die drie jaar is het aantal teams dus flink 
gegroeid. Dit zijn vooral jeugdleden, de seniorenteams 
blijven achter. WHC heeft momenteel 6 seniorenteams 
en dat is voor een dorp als Wezep echt veel te weinig. 
Om dit aantal te laten stijgen moet WHC meer dan al-
leen een voetbalclub zijn in mijn ogen. Door activiteiten 
te organiseren naast het voetbal moet je meer mensen 
naar het sportpark trekken en de club ook maatschap-
pelijk van groter belang laten zijn, waardoor er meer 
mensen met plezier naar WHC komen. Hoe meer mensen 
naar WHC komen, hoe meer leden je op den duur zal 
krijgen. Mensen zullen dan ook eerder bereid zijn wat te 
willen doen voor de club, waardoor je meer activiteiten 
krijgt en waardoor je nog meer leden zult krijgen.

Corona was een grote crisis waar WHC redelijk goed 
is uitgekomen. Hoe gaat WHC met de huidige ener-
giecrisis om?
Doordat we tijdens de coronacrisis op alles moesten 
bezuinigen, wisten we al vrij snel waar we het meeste op 
energie konden besparen. In de coronatijd deden we bij-
voorbeeld alle koelkasten, kachels en andere apparaten 
uit om zo min mogelijk energie te verbruiken. Dit doen we 
nu ook weer om zoveel mogelijk te besparen. Daarnaast 
beginnen we binnenkort in het oudste gebouw met het 
installeren van ledverlichting en de bedoeling is dat we 
dit over het gehele sportpark doortrekken. Ook proberen 
we zo min mogelijk de lampen van de velden te gebrui-
ken om hier ook op te bezuinigen. Op het kunstgrasveld 
staan bijvoorbeeld ledlampen en dat scheelt aanzienlijk 
in de kosten. Eigenlijk willen we die ook op de andere 
velden hebben, maar daar zitten we als vereniging in 
een spagaat.

Wat is de afweging die de vereniging daarin moet 
maken?
Anderhalf jaar terug kwam de gemeente bij ons met het 
plan om het sportpark te verplaatsen naar een nieuwe 
locatie. Dit moest vooral gebeuren, omdat op de huidige 
locatie van het sportpark huizen gebouwd moeten 
worden. De gemeente trok €250.000 uit om het plan 
helemaal uit te werken. Dit traject werd heel voortvarend 
opgepakt, maar is nu geheel tot stilstand gekomen. Het 
plan ligt er, maar het is nu aan de gemeente of het plan 
ook daadwerkelijk wordt uitgevoerd.
Hoe staat WHC tegenover dit plan?
We staan er heel dubbel in. We hebben hier een 
prachtig sportpark dat helemaal door de eigen leden is 

opgebouwd en dat vind ik vrij uniek. Alles wat je ziet is 
door leden gemaakt en daar zit zoveel trots en energie 
in. Veel mensen zouden het daarom enorm jammer 
vinden om het sportpark achter zich te laten. Door 
de jaren heen groeide WHC en werd er steeds meer 
bijgebouwd. Het sportpark is ook vrij uitgestrekt met 
veel verschillende gebouwen die allemaal gerenoveerd 
moeten worden én die ook allemaal hoge energie-
kosten met zich meebrengen. Bij een nieuw sportpark 
zou je bijvoorbeeld één groot gebouw krijgen waarbij 
je veel kosten zou besparen. We hebben daarom ook 
besloten om naar de plannen te gaan kijken, maar 
wel met bepaalde eisen van onze kant. De locatie 
is bijvoorbeeld erg belangrijk. De nieuwe locatie is 
dicht bij onze huidige locatie en we zouden dan een 
gloednieuw sportpark terugkrijgen. Dan moet je op een 
bepaald moment toch de emotie uitsluiten en kijken 
naar wat op de lange termijn het beste is voor de club. 
Ook omdat dit de wens van de gemeente was hebben 
we besloten met hun plan mee te gaan. 

Waarom is het plan dan nu tot stilstand gekomen?
Er is van beide kanten ontzettend veel energie inge-
stopt met allebei de beste bedoelingen, maar je ziet 
langzamerhand dat het plan eigenlijk weer een beetje 
in de kast komt te liggen. WHC heeft alle medewerking 
verleent en wil graag het plan doorzetten, maar we 
hebben het gevoel dat de gemeente aan het terug-
krabbelen is. De grond die gekocht moet worden voor 

VAN DE VOORZITTER VAN DE VOORZITTER VAN DE VOORZITTER VAN DE VOORZITTER
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het nieuwe sportpark is te duur en dat gaat de 
gemeente te veel geld kosten en dat zijn ze niet van 
plan te betalen op dit moment. Ik vind dat de ge-
meente Oldebroek Wezep daarin altijd benadeeld. 
Wezep mag niet te veel geld kosten voor de gemeen-
te. Als ik kijk naar de bouwprojecten in Oldebroek en 
Oosterwolde vind ik het treurig dat er in Wezep niks 
met de huidige plannen gedaan wordt. Kijk alleen al 
naar wat deze plannen zouden betekenen voor We-
zep in het geheel. Stel die 256 woningen komen hier 
op onze plek van het sportpark. Moet je eens kijken 
wat dat zal gaan betekenen voor het bedrijfsleven 
een maatschappelijke ontwikkeling in Wezep. Je ziet 
momenteel een enorme uitstroom van jongeren uit 
Wezep, omdat er simpelweg geen huizen zijn voor 
de jeugd. Dit bouwplan was perfect geweest om de 
jeugd in Wezep te houden. 

Hoe moet het nu dan verder?
In de komende tijd gaat de gemeente beslissen of 
het nieuwe sportpark er gaat komen. We willen als 
WHC zijnde in de komende tijd wel een duidelijk ant-
woord hebben, omdat wij ook door moeten. Of we 
zetten vol in op een nieuw sportpark of we moeten 
ons huidige sportpark gaan renoveren. We moeten 
op termijn iets, dus we zijn toe aan duidelijkheid. 
Mochten we ons huidige sportpark gaan renove-
ren, moet de gemeente niet verwachten dat we de 
komende dertig jaar gaan verhuizen.

Zoals je net al zei is het huidige sportpark geheel 
door vrijwilligers gemaakt. WHC kampt momen-
teel met een tekort aan vrijwilligers. Hoe denk je 
dit te gaan oplossen?
We zitten hier echt over te tobben wat we hier mee 
gaan doen. Gaan we het verplicht maken of niet. 
Ik loop nu al heel wat jaren mee en als Wezepers 
ergens een hekel aan hebben, dan zijn het wel ver-
plichtingen. We moeten daarin dus een gulden mid-
denweg zien te vinden. Ik moet daarbij ook zeggen 
dat ik steeds meer jongeren dingen op zie pakken 
binnen de vereniging en dat het langzamerhand wel 
op gang komt. Ook met de komst van alle commis-
sies heb je veel vrijwilligers erbij gekregen. In feite 
mogen we op dit moment helemaal niet klagen. Op 
een paar vlakken na moet er nog wel wat gebeuren. 

In de kantine moeten er bijvoorbeeld mensen bij, 
maar over het algemeen gaat het best prima. Toch 
kijken we als het bestuur wel naar een vrijwilligersbe-
leid. Corstiaan van de Worp is voor het bestuur aan 
het onderzoeken welk beleid het beste zou passen 
bij WHC. Dit alles met als doel om een stabiel aantal 
vrijwilligers te houden, waardoor alles binnen de 
vereniging draaiende blijft. 

Hoe zie je WHC op dit moment staan als vereni-
ging?
Ik merk dat steeds meer mensen weer verbonden met 
WHC zijn en dat ze echt trots op de club zijn. Er wer-
ken steeds meer mensen samen om de club als één 
geheel te laten functioneren en dat flikken we toch 
maar mooi met z’n allen. We moeten het ook echt 
met z’n allen doen om de club weer te laten stralen.

‘De club moet 
een groter 
maatschappelijk 
belang hebben’







WHC MAGAZINE 20

LIEF EN LEED COMMISSIE

WHC IS EEN 
COMMISSIE RIJKER…

WHC heeft sinds 1 januari 2022 een nieuwe commissie binnen haar gelederen, 

de Lief & Leed commissie. Lief & Leed valt samen met de commissies Verklaring 

Omtrent Gedrag (VOG) en VertrouwensContactPersonen (VCP) onder het programma 

WHC Beter Voor Elkaar. Lief en Leed legt de nadruk op het sociale aspect binnen 

de vereniging. Ze richten zich op het bevorderen van de sociale interactie en het 

ondersteunen van leden in tijden van zowel vreugde als verdriet.

In het voorjaar van 2021 hebben de leden van de commis-
sie Lief & Leed een beleidsplan opgesteld waarin ze aan-
geven wat hun doel is. Dit beleid is te vinden op de web-
site van WHC. De naam "Lief & Leed" geeft al aan wat de 
focus van de commissie is, omzien naar elkaar in moeilijke 
tijden maar ook de feestelijke momenten vieren! Als eerste 
taak heeft de commissie aan alle leden tot 13 jaar en aan 
leden ouder dan 65 jaar een verjaardagskaart gestuurd. 
Dit initiatief heeft al veel positieve reacties opgeleverd en 
daar zijn we blij mee!

Het afgelopen jaar heeft de commissie "Lief & Leed" al 
een dertigtal fruitmanden bezorgd bij leden die te maken 
hebben (gehad) met een blessure of operatie, of die 
langdurig ziek zijn. Ook hebben ze bloemen of kaarten 
gebracht bij leden die hun huwelijksjubileum vierden en 
zijn er troostende kaarten gestuurd naar families die 
een dierbare hebben verloren. WHC wil op deze manier 

haar leden, spelers en vrijwilligers een hart onder de riem 
steken en laten zien dat ze betrokken zijn.

WHC is een grote vereniging en dat maakt het lastig om 
van iedereen te weten wat er speelt. Lief & Leed kan je 
hulp dus goed gebruiken. Wanneer je vindt dat een lid, 
vrijwilliger of sponsor speciale aandacht nodig heeft bij 
een blijde of minder fijne gebeurtenis, vul dan het for-
mulier in op de website. Je vindt het op de Home pagina 
onder het logo zoals boven aan deze pagina staat.

Een hoogtepunt in het bestaan van de commissie was de 
jubileumavond op 20 mei 2022. Hier werden 170 leden 
in het zonnetje gezet voor hun 25, 40, 50, 60 en 70-jarig 
lidmaatschap en ontvingen ze een bijpassende speld en 
bloemen. Het was een geweldige avond waarop WHC 
trots kan terugkijken!

De oliebollenactie in december laat zien hoeveel steun 
de leden hebben voor de Lief & Leed commissie. Veel 
mensen kochten oliebollen en zo steunden ze de com-
missie in haar werk. Dankzij deze actie wist de commissie 
een mooi bedrag binnen te halen en probeert zo de 
kosten voor de vereniging laag te houden. Het was een 
groot succes!

'WHC Beter voor Elkaar' krijgt vorm. Betrokkenheid en het 
gevoel van saamhorigheid zijn belangrijke waarden die 
WHC groot maken. Samen sterk!

<  De Lief & Leed commissie bestaat uit vier leden: Arend 
Boschman, Jan-Willem van Essen, Bert Mechielsen en 
Johan Boerman.
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JEUGDCOMMISSIE JEUGDCOMMISSIE JE

Léon Leeraar is lid van de Technische Commissie voor de jeugd. Zoon Glenn speelt als 

keeper in JO13-1. Léon is getrouwd met Annet en woont in Wezep. In het dagelijks leven is 

hij werkzaam als manager engineering bij van Wijnen Components in Heerenveen en geeft 

leiding aan een team dat ‘Fijn Wonen’ woningen en appartementen als product ontwikkeld.

Bij WHC is hij begonnen als jeugdtrainer en sloot zich 
vervolgens aan als lid bij de TC jeugd om samen met 
andere TC leden kaders uit te zetten voor een kwalitatief 

goede jeugdopleiding. In deze uitgave neemt hij ons mee 
door de jeugdopleiding van WHC.

WHC moet een club voor iedereen zijn. Leden en spelers van 
alle niveaus moeten zich gewaardeerd en ‘thuis’ voelen bin-
nen onze vereniging. Door een goede opleiding van jeugd-
spelers en het investeren in betrokken begeleiders willen we 
een solide basis aan de jeugd meegeven. Dit moet ertoe 
leiden dat onze spelers ook na de jeugdperiode zo lang mo-
gelijk met plezier binnen onze vereniging blijven voetballen in 
de seniorenteams. Daarnaast vinden we het heel belangrijk 
dat ieder lid de wedstrijden kan spelen in het team dat qua 
niveau en ontwikkeling het best bij hem of haar past. 

Om deze ambitie te bereiken, werken we vanuit de volgen-
de missie: Voetbalplezier staat voorop. Als je plezier hebt, 
komen de prestaties vanzelf. Plezier betekent dat iedereen bij 
de vereniging zichzelf kan zijn en door leuke, leerzame trai-
ningen met vrienden/vriendinnen toewerkt naar de wekelijkse 
prestatie op zaterdag. 

Van belang is dat de leden weten hoe we als vereniging de 
missie willen behalen. Als jeugdcommissie werken we vanuit 
de volgende visie: Duidelijkheid, Herkenbaarheid en Plezier 

Om aan deze visie te kunnen voldoen, zijn er verschillen-
de afspraken over de manier van werken gemaakt. Deze 
afspraken zijn in een aantal documenten vastgelegd. Zo is er 
het grotere Voetbaltechnisch Jeugdplan en een Seizoensgids 
voor de begeleiders van de jeugd. 

In deze Seizoensgids staan diverse afspraken en een over-
zicht van leeftijdskenmerken per leeftijdscategorie, zodat 
duidelijk is wat op technisch gebied van een speler verwacht 
kan worden. Voor de leeftijden waarbij het al van toepassing 
is, staat ook beschreven wat er op tactisch gebied van een 
speler verwacht kan worden of wat er geleerd kan worden. 
Door per leeftijd aan te geven wat er aan skills verwacht 
mag en kan worden, geeft dat duidelijkheid aan de trainers 
en herkenbaarheid voor de spelers wanneer ze in een ander 
team meespelen of komen te spelen.

Van alle trainers wordt verwacht dat ze werken aan de 
doelstelling van de hele jeugdopleiding bij WHC, na-
melijk: Verzorgd opgebouwd voetbal spelen, waarbij 
spelers elkaar veel (positief) coachen en bij balverlies 
als team weer strijden om zo snel mogelijk weer in 
balbezit te komen.

Wanneer je vragen hebt over de missie en visie van de 
jeugd bij WHC kun je contact opnemen met Léon via 
jeugdcommissie@whcwezep.nl

JEUGDCOMMISSIE

‘EEN SOLIDE BASIS AAN 
DE JEUGD MEEGEVEN’

LÉON LEERAAR:
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WHC staat altijd open voor vernieuwing. Zoals je weet heeft ons dit zowel op als naast 

de velden veel goeds gebracht. Ook als sponsorcommissie zijn wij op zoek gegaan naar 

een interessant aanbod voor onze leden en sponsoren. Daarom presenteren wij nu een 

uniek product: Sponsorvouchers. De vouchers zijn verrassende, voordelige, leuke en 

exclusieve aanbiedingen voor onze leden. 

Hoe werkt het? 

Ga op de website van v.v.W.H.C. naar de Sponsorvoucher pagina en kies jouw gratis 

voucher(s). Je kunt ze printen, downloaden of op je telefoon in de Wallet app (iOS) of 

WalletPasses (Android) opslaan. Je krijgt zelfs een melding wanneer je in de buurt van 

de sponsorlocatie komt. Eenvoudiger kan het gewoonweg niet. Profiteer direct van deze 

unieke mogelijkheid! Sponsorvouchers zijn tot stand gekomen in samenwerking met 

District Media, een innovatief marketingbureau. 

SSppoonnssoorrvvoouucchheerrss  
UUnniieekkee  aaaannbbiieeddiinnggeenn  eenn  vvoooorrddeelleenn  vvoooorr  lleeddeenn!!  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

  

WHC Wezep staat altijd open voor vernieuwing. Zoals u weet heeft ons dit zowel 
op als naast de velden veel goeds gebracht. Ook als sponsorcommissie zijn wij 
op zoek gegaan naar een win-win propositie voor zowel onze leden als voor    
onze sponsors. Daarom komen wij nu met een uniek product: SSppoonnssoorrvvoouucchheerrss. 
De vouchers zijn verrassende, voordelige, leuke en exclusieve aanbiedingen voor 
onze leden. 
  
HHOOEE  WWEERRKKTT  HHEETT?? 
Ga op de website van v.v.W.H.C. naar de sponsorvoucher pagina en kies jouw 
gratis voucher(s). Je kunt ze uitprinten, downloaden of op je telefoon in de   
Wallet app (iOS) of WalletPasses (Android) opslaan. Je krijgt zelfs een               
herinnering als je in de buurt van de sponsorlocatie komt. Eenvoudiger kan het 
gewoonweg niet. Profiteer direct van deze unieke mogelijkheid! 
 
Sponsorvouchers zijn tot stand gekomen in samenwerking met District Media, 
een innovatief marketing bureau. 
 
Heb je vragen of suggesties of wil je ook een leuke aanbieding communiceren? 
Neem contact op met de sponsorcommissie. 

Sponsorvouchers

Heb je vragen of suggesties of wil je ook een leuke aanbieding 
communiceren? Neem contact op met de sponsorcommissie. 

Unieke aanbiedingen en 
voordelen voor leden!

SSppoonnssoorrvvoouucchheerrss  
UUnniieekkee  aaaannbbiieeddiinnggeenn  eenn  vvoooorrddeelleenn  vvoooorr  lleeddeenn!!  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

  

WHC Wezep staat altijd open voor vernieuwing. Zoals u weet heeft ons dit zowel 
op als naast de velden veel goeds gebracht. Ook als sponsorcommissie zijn wij 
op zoek gegaan naar een win-win propositie voor zowel onze leden als voor    
onze sponsors. Daarom komen wij nu met een uniek product: SSppoonnssoorrvvoouucchheerrss. 
De vouchers zijn verrassende, voordelige, leuke en exclusieve aanbiedingen voor 
onze leden. 
  
HHOOEE  WWEERRKKTT  HHEETT?? 
Ga op de website van v.v.W.H.C. naar de sponsorvoucher pagina en kies jouw 
gratis voucher(s). Je kunt ze uitprinten, downloaden of op je telefoon in de   
Wallet app (iOS) of WalletPasses (Android) opslaan. Je krijgt zelfs een               
herinnering als je in de buurt van de sponsorlocatie komt. Eenvoudiger kan het 
gewoonweg niet. Profiteer direct van deze unieke mogelijkheid! 
 
Sponsorvouchers zijn tot stand gekomen in samenwerking met District Media, 
een innovatief marketing bureau. 
 
Heb je vragen of suggesties of wil je ook een leuke aanbieding communiceren? 
Neem contact op met de sponsorcommissie. 

SPONSORVOUCHERS



Bovenste rij van links naar rechts
Rinse van der Velde, Jari Mooij, Sander Krijns, Dinand Burgmeijer, Stef 
van Oene, Sylvain Vierhuizen, Nathan Duim, Thomas van den Tillaard, 
Luke Roodenburg, Wesley Vierhuis, Menno van de Worp, Jelle Post

WHC 1
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Middelste rij van links naar rechts
Kevin van de Streek, Dennis Akar, Belan Zend, Marc van ‘t Ende, 
Dennis Fijn, Leon ter Wiele, Ramon van Lohuizen, Jesse van 
‘t Ende, Arion Tichelaar, Sargon Gouriye, Dennie Mulder

Onderste rij van links naar rechts
Tom Pendjol, Jochem Oude Booijink, Joost Krijns, John 
Hafkamp, Richard Karrenbelt, Marcel van der Beek, Jan Mulder, 
Jasper Bremmer, Bianca Lodewijk
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1E SELECTIE
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WHC 1E SELECTIE

DENNIS FIJN 
keeper

MENNO VAN DE WORP 
middenvelder

DINAND BURGMEIJER 
aanvaller

JELLE POST 
aanvaller

RAMON VAN LOHUIZEN 
keeper

SARGON GOURIYE 
aanvaller

RINSE VAN DER VELDE 
aanvaller

JASPER BREMMER 
middenvelder

SANDER KRIJNS 
aanvaller

WESLEY VIERHUIS 
aanvaller

NATHAN DUIM 
 middenvelder

STEF VAN OENE 
aanvaller

BELAN ZEND 
aanvaller

JESSE VAN ‘T ENDE
middenvelder

LEON TER WIELE 
keeper

DENNIS AKAR 
middenvelder
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ARION TICHELAAR 
verdediger

RICHARD KARRENBELT 
hoofdtrainer

JAN MULDER 
keeperstrainer

JOCHEM OUDE 
BOOIJINK verdediger

THOMAS VAN DEN 
TILLAARD verdediger

JOHN HAFKAMP 
keeperstrainer

KEVIN VAN DE STREEK 
teammanager

MARC VAN ‘T ENDE 
verdediger

JOOST KRIJNS 
verdediger

JARI MOOIJ
verdediger

LUKE ROODENBURG 
verdediger

DENNIE MULDER 
teammanager

BIANCA LODEWIJK 
medische staf

SYLVAIN VIERHUIZEN 
verdediger

MARCEL VAN DER BEEK 
assistenttrainer

TOM PENDJOL 
medische staf
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MAC3PARK

‘ RUIMTE VOOR GROEI’
MAC3PARK
Afgelopen augustus trad MAC3PARK 

toe tot de Businessclub van WHC. 

Directrice Marian Mulder is 

wekelijks te vinden op sportpark 

Mulderssingel, we maken graag 

even kennis.
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Hoe zou je MAC3PARK in drie zinnen beschrijven?
MAC3PARK is een vastgoedorganisatie in Flevoland 
en Overijssel die voor elke ondernemer de juiste 
ruimte heeft.
#Ruimte voor groei #Samen groeien

Kun je jezelf voorstellen? Wie ben je en wat doe je 
zoal? Heb je zelf ook iets met voetbal?
Mijn naam is Marian Mulder, 41 jaar en getrouwd met 
Adrie Kwakkel. We wonen in het buitengebied van 
Hattem en samen hebben wij twee zonen, Jelte (6) en 
Sebas (4), die allebei voetballen bij WHC. Mijn ouders 
voetbalden vroeger allebei ook bij WHC, dus waren 
wij elke zaterdag op het voetbalveld. Mijn ouders kre-
gen drie meiden die ook alle drie gingen voetballen. 
Voetbal is ons met de paplepel ingegoten. Zelf heb ik 
zo’n 25 jaar gevoetbald, zowel op het veld als in de 
zaal. Uiteindelijk was dit niet meer te combineren met 
mijn werk. Op zaterdag is een groot deel van onze 
familie op het sportpark te vinden, ’s ochtends kijken 
bij mijn jongens en ’s middags bij neef Stef van Oene 
die in de 1e selectie speelt.

Wat zijn de drie belangrijkste diensten en/of pro-
ducten van je bedrijf?
Ik kan je wel de belangrijkste vertellen: Bedrijfsruimte 
faciliteren aan ondernemers.

‘VOETBAL IS 
ONS MET DE 

PAPLEPEL 
INGEGOTEN’
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Waar is je bedrijf gevestigd?
Ons hoofdkantoor zit in Lelystad, de gele toren langs 
de A6. We hebben ongeveer 160.000 m2 vastgoed op 
diverse bedrijventerreinen in Almere, Lelystad, Dronten, 
Emmeloord, Kampen en als alles volgens plan verloopt 
starten we dit jaar in Zwolle.

Onze vereniging heeft een groot netwerk en mis-
schien kan dit netwerk je helpen. Met welk bedrijf 
of met welke persoon zou je graag in contact 
komen en waarom?
Ik ken het netwerk niet goed genoeg, dus kan niet 
specifiek een bedrijf of persoon noemen. Maar alle 
bedrijven die op zoek zijn naar bedrijfsruimte, verga-
derruimte, flexwerkplekken mogen mij bellen. Verder 
zoek ik ook altijd de samenwerking met betrouwbare 
leveranciers in de regio’s waar we gevestigd zijn. Dit 
kan een aannemer zijn, een makelaar, installateurs etc.

Wat is de reden dat jullie WHC sponsoren?
MAC3PARK is (hoofd)sponsor van diverse voetbalclubs 
in Flevoland en omgeving. Het stadion van PEC Zwolle 
draagt al bijna 10 jaar onze naam. Nu we ons ook 
oriënteren op deze regio en WHC in de lijn van ons 
werkgebied ligt én omdat WHC de club is waar ik elke 
zaterdag ook zelf te vinden ben, is dat de reden dat 
ik me voor drie jaar als goud sponsor aan de club heb 
verbonden.

Waarom zouden onze leden/sponsoren juist voor 
jullie bedrijf kiezen? Wat onderscheidt jullie van je 
concurrenten?
Wij zijn geen standaard vastgoedorganisatie, wij 
denken vanuit de ondernemer en kijken hoe we samen 
kunnen groeien. Wij staan voor een persoonlijke 
service. De medewerkers zijn heel toegankelijk, denken 
graag in oplossingen en zijn transparant. We hebben 
vaste gezichten voor onze huurders. MAC3PARK vindt 
het belangrijk om met haar huurders mee te denken. 
We zijn heel flexibel. Bij ons heb je de mogelijkheid om 
tussentijds groter of kleiner te gaan huren, afhanke-
lijk van de situatie. Wij maken het verschil door een 
totaalpakket aan te bieden aan start-ups, dit door ze 
op weg te helpen met ingroei-huren of financiering 

voor inrichting én ze ruimte te geven om door te groei-
en binnen onze portefeuille. Ook bouwen wij nieuwe 
locaties voor onze huurders.

Wat zou je bij onze leden en sponsoren onder 
de aandacht willen brengen?
Voor het laatste nieuws en ons actuele aanbod 
verwijs ik iedereen graag naar onze website: 
www.mac3park.nl of onze sociale kanalen - LinkedIn, 
Instagram en Facebook.

Wij leren graag van specialisten. Heb je een tip 
voor ons?
“Bloemen hebben ruimte nodig om te groeien, onder-
nemers ook!”

Persoonlijk contact is belangrijk. Met wie kunnen 
leden/sponsoren contact opnemen als ze vragen 
hebben? 
Met mij: Marian Mulder
06-29 02 34 81 / marian.mulder@mac3park.nl

‘BLOEMEN HEBBEN RUIMTE 
NODIG OM TE GROEIEN, 

ONDERNEMERS OOK!’







Hoe zou jij de club WHC omschrijven?
WHC is een club die altijd leeft, dat vind ik echt heel leuk 
en soms is het lastig, omdat iedereen een mening heeft. 
Maar dat mag ook, want wanneer je als supporters geen 
mening hebt wordt het saai. Het is hier in verhouding, 
altijd druk langs de kant van het veld en dan mag je ook 
je stem laten horen als supporter. De spelers halen ook 
energie uit de supporters.

Hoe kijk je terug op de eerste twee jaar bij WHC?
Het eerste jaar tel ik eigenlijk niet mee, omdat we heel 
weinig konden voetballen door de coronacrisis. Er zijn 
spelers weggegaan en nieuwe (jonge) spelers bij de 
selectie gekomen. Vorig seizoen begon het pas echt voor 
mij wat voetballen betreft. We liepen in het begin veel 

achter de feiten aan en haalden gelukkig wel de perio-
detitel. Helaas resulteerde dit niet in promotie. 

Was het lastig om je op te laden voor dit seizoen na 
de teleurstelling van de promotiefinale?
Nee, helemaal niet. Het nadeel was wel dat we langer 
bezig waren dat seizoen, dus dat vroeg meer energie 
van de spelers. We gingen vrij snel weer richting de 
voorbereiding.

Zijn er dingen die je anders zou doen als je nu terug-
kijkt?
Ik ben altijd kritisch op mezelf. We waren en zijn een 
team in wording. We waren niet stabiel genoeg, maar 
dat kwam ook omdat je veel jonge jongens erbij had 

VAN DE HOOFDTRAINER VAN DE HOOFDTRAINER VAN DE HOOFDTRAINER VAN DE HOOFDTRAINER

Richard Karrenbelt is momenteel bezig met zijn derde 

seizoen bij WHC. We zijn benieuwd hoe hij terugkijkt op 

deze periode. Maar we kijken ook graag vooruit. > D
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‘WE GAAN 
VOOR ELKAAR 
DOOR HET 
VUUR ALS HET 
NODIG IS’

HOOFDTRAINER RICHARD KARRENBELT:
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gekregen. Dat is iets waar we dit seizoen beter in moeten 
zijn.

Waarin is WHC 1 gegroeid onder jouw leiding?
In het voetbalvermogen zijn we gegroeid. Meer bewe-
ging, meer snelheid, meer goals, vooruit verdedigen. In 
het begin van het seizoen hebben we het lastig gehad 
met de geblesseerden. We hebben de selectie bij elkaar 
gehouden, dus staan er wat dat betreft wel iets beter 
voor dan vorig seizoen.

Hoe zit het met de sfeer in WHC 1?
We hebben een mooie mix van eigen jongens en jongens 
van ‘buitenaf’. Na de training en wedstrijd zitten we ge-
zellig in de kantine, de sfeer is echt heel goed. 

Is dat ook de kracht van dit elftal?
Zeker weten. We durven tegen elkaar te praten en elkaar 
te coachen. We accepteren de waarheid en gaan voor 
elkaar door het vuur als het nodig is. Dit hoort ook bij 
de clubcultuur van WHC; vechten en presteren. Maar 
het biertje op donderdagavond en zaterdag is ook heel 
belangrijk.

Wat is jullie doel voor dit seizoen?
We moeten aan het eind van dit seizoen ons beste voet-
bal hebben gespeeld. We willen in ieder geval om promo-
tie spelen. Kampioen worden is soms geluk hebben, maar 
om derde te worden moet je goed zijn. We willen dus 
zeker wel meespelen voor de bovenste plekken.

Zijn er spelers binnen de huidige selectie die nog een 
mooie stap kunnen maken?
Stef van Oene en Sylvain Vierhuizen zijn (onbedoeld) 
wel een voorbeeld geworden voor de jeugd. Ze zijn snel 
succesvol geworden in WHC 1 en dat ziet de jeugd van 
WHC ook. Zij hebben bijna alles gespeeld vorig seizoen 
en zouden wel een mooie stap kunnen maken in de 
toekomst. Ook de andere jonge jongens kunnen zich nog 
goed ontwikkelen. Belangrijk is wel dat spelers er klaar 
voor zijn om een volgende stap te maken.

Wat zijn je ambities met WHC in de toekomst?
Zoveel mogelijk Wezepse jongens in het eerste, daar zijn 
we al heel goed mee bezig. We willen ook graag de stap 
maken richting de vierde divisie, maar een goede basis 
is dan ook belangrijk. We hopen dat we dan wel meteen 
kunnen handhaven.

Hoe typeer jij jezelf als trainer?
Ik kan soms hard en duidelijk zijn, maar nooit onredelijk. 

Ik ben onderdeel van het team en ook aansprakelijk voor 
de resultaten. Ik vind plezier erg belangrijk. Ik wil dat de 
persoonlijke verhouding met spelers goed is, ze moeten 
weten dat ze altijd bij me terecht kunnen. Mijn motto 
is ook altijd geweest: ‘Ik heb liever dat ze me een goed 
mens vinden, dan een goede trainer.’ 

Hoe omschrijf je jouw voetbalvisie?
Ik hou van veel beweging in het elftal en van aanvallend 
voetbal. De lange bal is daarentegen ook een hulpmid-
del en geen schande. Ik speel graag op de helft van de 
tegenpartij, maar soms moet je je aanpassen aan de 
tegenstander. Het kan ook fijn zijn om drie punten te 
pakken bij slecht spel. Punten zijn bij mij niet altijd heilig, 
maar het maakt het wel makkelijker. 

Met welke trainer typeer jij jezelf?
Ik ben wel een fan van Louis van Gaal, hij praat geen 
onzin over voetbal. In het verleden werd ik vaak vergele-
ken met Dick Advocaat; we zijn allebei een beetje klein en 
gezet. Ik probeer vooral altijd bij mezelf te blijven.

Wat vind je mooi aan het vak trainer zijn?
Het mens zijn. Spelers en een elftal helpen om beter te 
worden in het voetbal. Het menselijke verhaal erachter 
vind ik nog belangrijker. Persoonlijke aandacht staat voor 
mij voorop.

Heb je nog ambities om weer hogerop te gaan als 
trainer?
Het is wel mooi, maar er staat altijd druk op de ketel. Ik 
zeg niet dat ik het nooit meer zal doen, want je weet het 
nooit in de voetballerij. Ik zie mezelf bijvoorbeeld eerder 
als assistent van een jonge trainer op hoger niveau. 
Plezier staat voorop. Ik zal mijn keuzes altijd op gevoel 
maken.  

‘ Kampioen 
worden is 
soms geluk 
hebben’

Inmiddels is bekend dat Richard Karrenbelt aan het einde van het seizoen vertrekt bij WHC.
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BUSINESSCLUB

Sinds november 2020 staan Marco en 

Janny Amptmeijer aan het roer van de 

Businessclub van WHC. Ze willen meer 

leven in de brouwerij en zijn bereid om 

de kussens flink op te schudden. Tijd 

voor een nadere kennismaking.

e Businessclub van WHC heeft 
de uitstraling en sfeer van een 
bruin café. “Als we erin slagen om 
oude tijden te laten herleven en 
weer gezelligheid creëren komt 
het helemaal goed,” vertelt Janny, 

“uiteraard met hulp van ons geweldige team”. 
Het team van de sponsorcommissie bestaat uit geweldi-
ge mensen die jullie, onze sponsoren, van een hapje en 
een drankje voorzien in de Businessclub. Daarnaast or-
ganiseren ze leuke activiteiten en onderhouden persoon-
lijk contact met iedere sponsor. Janny en Marco dragen 
WHC een warm hart toe en maken zich sterk voor de 

sponsoren: ”Onze eerste speerpunten zijn de acquisitie 
en de gezelligheid terugbrengen in de Businessclub. Wij 
willen graag dat onze sponsoren zich weer thuis voelen 
en op zaterdagmiddag met plezier naar de thuiswedstrij-
den van WHC gaan. Als het gezellig is en de sfeer goed 
is komt ook het onderling zaken doen vanzelf weer op 
gang en daar gaan we voor, 100%!”.

Wij verwelkomen jullie graag in de mooie Businessclub 
van WHC. Kom gerust een keer vrijblijvend langs, dan 
vertellen wij je graag meer over de voordelen van het 
sponsor zijn bij WHC. Tot snel! 

Marco en Janny Amptmeijer 
Voorzitter Business Club WHC 
06-53648748 

‘WIJ WILLEN 
GRAAG DAT ONZE 

SPONSOREN 
ZICH WEER 

THUIS VOELEN’

‘ WIJ DRAGEN 
WHC EEN 
WARM HART 
TOE’

BUSINESSCLUB
MARCO EN JANNY AMPTMEIJER VOORZITTERS 
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Hoe heb je je eerste weken bij WHC ervaren?
Ik ben ongeveer 5 maanden geleden begonnen bij WHC 
en tot nu toe heb ik het als een hele warme club ervaren. 
Het team is zeer hecht, met spelers die al hun hele leven bij 
WHC spelen. Dat is totaal wat anders dan ik bij IJsselmeer-
vogels gewend was. De jongens kwamen daar uit de hele 
regio en was het veel meer individueel gericht. Bij WHC is 
het echt een team-georienteerde aanpak. Dat is voor mij 
wennen, maar spreekt mij zeker aan. 

Hoe is het om een tweede elftal te trainen?
Dit is mijn eerste keer als trainer van een tweede elftal en 
dat geeft nieuwe uitdagingen. Ik moest bijvoorbeeld wen-
nen aan de communicatie met de trainer van het eerste 
elftal, Richard Karrenbelt. Hoewel het anders is dan wat ik 
gewend ben, verloopt alles tot nu toe uitstekend. Normaal 
heb je een vaste groep spelers waar je het mee moet doen, 
maar nu krijg je vaak spelers van een ander team mee. 
Daarom heb ik op woensdag altijd contact met Richard 
over welke spelers mee gaan vanuit het eerste met het 
tweede. Je weet dan al vroeg in de week waar je aan toe 
bent op zaterdag. Het nadeel van een tweede team is dat 
met de spelers die je meekrijgt je doordeweeks niet kan 
trainen, waardoor tactische dingen soms moeilijk te trainen 
zijn. Ook doordat je spelers terugkrijgt van het eerste moet 
je spelers uit het tweede teleurstellen en deze meesturen 

met het derde. Dat zijn niet de leukste gesprekken die je 
moet voeren en uit die gesprekken kan ik nog veel leren. 
Gelukkig heb ik een goede staf om me heen met Eddy en 
Corstiaan, de samenwerking is prima en we kunnen goed 
sparren over allerlei zaken. Uit die gesprekken haal ik nutti-
ge dingen. Ik train dus met heel veel plezier.

Hoe ben je bij WHC terecht gekomen?
We zijn met ons gezin verhuisd van Almere naar 't Harde. 
Om de gezinssituatie tegemoet te komen wilde ik niet elke 
keer op en neer naar Spakenburg rijden. Ik ben daarom op 
zoek gegaan naar een club hier in de regio. Ik heb verschil-
lende gesprekken gehad bij Berkum en Nunspeet, maar na 
het eerste gesprek bij WHC wist ik het eigenlijk direct al. Ik 
had hier zo’n goed gevoel bij dat ik eigenlijk direct mijn ja-
woord gegeven heb. Andere clubs probeerden nog wel met 
mij in gesprek te gaan maar die heb ik allemaal afgesla-
gen. Ik was vol vertrouwen om bij WHC te gaan beginnen.

Is dat positieve gevoel dat je van tevoren had nog 
steeds aanwezig?
Ondanks dat de resultaten tot nu toe tegenvallen is het 
positieve gevoel er nog steeds. Je merkt echt aan de groep 
dat de jongens graag willen, alleen komt het er nu nog niet 
uit. Er gaan nog veel dingen fout terwijl dat niet nodig is, 
de jongens beschikken over voldoende kwaliteiten.

INTERVIEW INTERVIEW INTERVIEW INTERVIEW INTERVIEW INTERVIEW INTERVIEW
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‘JE MERKT ECHT 
AAN DE GROEP 
DAT DE JONGENS 
GRAAG WILLEN’

TRAINER WHC 2 DENNIS CHIRINO:

Afgelopen jaar maakte Dennis Chirino de overstap 

van IJsselmeervogels naar WHC. We spraken met 

hem over hoe hij deze stap heeft ervaren en wat 

zijn drijfveren zijn.
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Hoe groot is de stap geweest van IJsselmeervogels naar 
WHC?
Het eerste jaar was ik hoofdtrainer van onder 19. Het jaar 
daarop ben ik meegegaan met die lichting naar de O23. Ik 
was dat jaar assistent en dat was compleet nieuw voor mij. 
Na dat jaar kwam ik erachter dat ik toch echt de ambitie als 
hoofdtrainer had. Dat in combinatie met de verhuizing bracht 
me naar WHC. De verschillen zijn uiteindelijk best wel groot 
gebleken. In het Westen ligt het niveau automatisch iets hoger 
en daarbij had ik daar jongens die maar één doel voor ogen 
hadden en dat was het halen van IJsselmeervogels 1. Bij WHC 
is die drang minder aanwezig, maar is het vooral belangrijk 
om plezier met elkaar te maken. Het is aan mij de taak om de 
jongens hier net zo gedreven te laten worden als dat ze bij 
IJsselmeervogels waren. 

Hoe denk je dit voor elkaar te gaan krijgen?
Gelukkig zijn er genoeg jongens in het team die hebben aan-
gegeven dat ze dat als ultiem doel hebben. De groep is alleen 
nog heel jong. Dat wist ik van tevoren, waardoor je veel ups-
and-downs zal hebben en de weg naar de top niet geleidelijk 
zal gaan. Maar dat is geen excuus om dit seizoen slechte 
resultaten te boeken. Ondanks dat we nu in de onderste 
regionen staan, hoeven we echt niet te degraderen met deze 
groep en zie ik de toekomst met zowel het team als individuele 
spelers positief tegemoet.

Had je van tevoren een bepaalde doelstelling voor de 
competitie? En is die doelstelling veranderd sinds de start 
van de competitie?
In mijn eerste gesprek bij WHC gaf ik aan dat ik de ambitie 
had om in de top 5 te eindigen. Stiekem wil je natuurlijk altijd 
kampioen worden, maar de top 5 moest er in mijn ogen wel 
inzitten. Voetballend vond ik de ploeg goed en met de aanvul-
ling van het eerste dacht ik dat het haalbaar moest zijn. Ach-
teraf is de top 5 misschien iets te hoog gegrepen, maar ik denk 
dat een plek in de middenmoot zeker realistisch is voor deze 
ploeg. Naar mijn mening heb je het dan redelijk gedaan, aan-
gezien ik niet snel tevreden ben. Ik ben wel heel tevreden, als 
er weer wat jongens aan het einde van het jaar door kunnen 
schuiven naar het eerste. Op dit moment kan nog niemand die 
stap direct maken, maar er zit zeker potentie in!

Wat zijn voor het team en de individuele spelers de groot-
ste verbeterpunten van dit seizoen?
Vooral in het verdedigende aspect is nog veel winst te beha-
len. Je denkt vaak, verdedigend staat het wel goed, maar dat 
is niet zo. Voor ons is het zaak om vooral zo min mogelijk doel-
punten tegen te krijgen, aangezien dan de kans het grootst is 
dat wij punten gaan pakken. Verder moeten de jongens meer 
in zichzelf gaan geloven, ze kunnen echt goed voetballen. In 
plaats van paniekerig de bal diepspelen moet er meer rust in 
het spel komen, waardoor we vervolgens met een idee kunnen 
gaan opbouwen.

Wanneer is voor jou het seizoen geslaagd? 
Een plek in de middenmoot is natuurlijk mooi, maar ik ben 
vooral blij als ik aan het einde van het jaar zie dat we als team 
echt progressie hebben geboekt in de manier van spelen en 
dat het een team is geworden op het veld. Buiten het veld is 
het al een echt team, jongens die elkaar al lang kennen, maar 
ook op het veld moet dat tot uiting gaan komen. Die ‘over mijn 
lijk’ mentaliteit moet er meer in komen bij de jongens. Het doel 
voor mij dit jaar is om van het team buiten het veld ook echt 
een team op het veld te maken. Als dat gelukt is, dan is voor 
mij het seizoen geslaagd!

INTERVIEW INTERVIEW INTERVIEW INTERVIEW INTERVIEW INTERVIEW INTERVIEW

‘ In deze groep 
zit potentie voor 
het eerste’
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SPONSOREN

WIJ ZIJN HEEL 
BLIJ MET ONZE 
SPONSOREN!
Zonder sponsoren geen vereniging. Daarom willen wij 
alle sponsoren heel hartelijk bedanken voor hun steun. 

AA Drink Administratiekantoor Koele BTA van der Kolk Hubo Blaauw Nostro Vino Knipscheer Bredewold 

Communicatievormgevers Slagerij van Guilik Straetus Incasso Ter Weele Vlees- en Vleeswaren Tytane 

Frits van Enk Expert Vaessen Mode & Trends ’t Heem Hattem A. van den Brink Koeltechniek ABC Hek-
werk Administratiekantoor van Hooren Administratiekantoor van ’t Ende Vrijzon Bakkerij Schuld Arslan 

& Partners Advocaten Atlant Bouwdiensten Autoschade Jansen Axxent Groep Kok Verhuur Bandenser-
vice Wezep Bastiaan Autodemontage Blinq kachels Bloemsierkunst de Orchidee Blok Textiel Boschman 

& Boschman Bouwbedrijf Frank Wielink Brouwer Horeca Medigros MAC3PARK B.V. Chinees de Noord 

Veluwe Cigo Dijkman Companjen Constructies SuperTank Dickhof Rijwielen Dierenartsenpraktijk Nanne 

Wolff Doornewaard Kabels en Leidingen TAS E-Mobile Wezep Drost Instal B.V. Gert Haarmode Emma 

Vastgoed Onderhoud B.V. Flame Control Brandbeveiliging Thijs Stoel Garage Wessels Handelsonderne-
ming Veluwenkamp Handelsonderneming Vrielink Clean Haner Kunststoffen Heineken Nederland B.V. Tik 

Tak Houthandel Dronten Rac Reclame Houthandel van Gelder Huis aan Huis JEDI Groep JWS MFP Secure 
Printing BV Hairsunsation Keurslagerij Bos Keizer Garantiemakelaars Klaaysen Auto’s Henk Lodewijk 

Klussenbedrijf LMB E. van Rijssen Klussenbedrijf van Riesen Koops bedden B.V. Kraan- en bergingsbedrijf 

Stouwdam MJ Sieraden KRC Registeraccountants Kuchentreff-Wezep B.V. Led Wereld M&R Belastingad-
viseurs Mitra Wezep Notariaat Kremer Jansen & De Wit Perfect Wonen Plus Supermarkt Personall Fit-
ness Nederland Plukon Food Group Pouw Kampen Praxis Bouwmarkt Wezep Prima Vloeren Prins Bouw 

Probin Telder Rijschool Chris Reclamestudio van Olst Schoonhoven infra Snacksalon het Middelpunt 

Stichting Kindcentrum Oldebroek Zwanepol van ’t Ende Transport Van Boxtel Afbouw Nederland van 

Mossel KIA BV VL Consultants van Werven Oldebroek Veluwenkamp Bedrijven Veluwenkamp Compost 

BV Cafetaria Borst Vishandel Koelewijn Veluwse Beveiliging Eijsvogel Amptmeijer Hypotheken en Verze-

keringen Voetbalshop.nl Zwolle Vrieskoop diepvriesproducten Cyelle Healthy Skin Salon Van Gelder Fijn 

Eurolouvre 

NOG GEEN SPONSOR BIJ WHC? 
WHC biedt het bedrijfsleven een gevarieerd aanbod aan sponsormogelijkheden. Naast de mogelijkheid om elkaar 

rondom het veld te ontmoeten, ontvangen we je graag in onze sfeervolle businessclub. Vanzelfsprekend zijn wij 
graag bereid de diverse mogelijkheden persoonlijk toe te lichten.
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SHOP.

WEB 
APP

SHOP.Websites 
die voor
je werken.
Wij bouwen websites, webshops en 
landingspagina’s. Altijd vanuit het idee 
dat het mooi moet zijn, maar vooral dat 
het voor je moet wérken. Want iedereen 
is online, maar wie is zichtbaar en 
vindbaar?

Wil jij ook meer uit 
je website halen?
Maak dan een vrijblijvende afspraak met 
Stefan Bredewold en laat je bijpraten 
over jouw online kansen!  

We zien je natuurlijk ook graag online op 
www.bredewold.nl

identiteit - strategie •  concept - vormgeving  •  website - online marketing •  print - drukwerk   



Met een sponsorvoucher van 
WHC Wezep win jij altijd.

Een initiatief van de Sponsorcommissie WHC Wezep en powered by District Media.

Kijk in jouw club-app 

of scan deze code.

 Fikse kortingen   Mooie producten  Winkels in de buurt

Penalty 
zonder 

keeper?


